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Plats KS-salen/Hållbarheten, Stadshuset 

Sammanträdestid 2025-05-14, kl. 13:30-14:55

Närvarande

Ledamöter Ulrika Bertilsson, KS, ordförande, Falkenbergs kommun
Maria Larsson, KFT, Falkenbergs kommun 
Gun Engström, vice ordförande, Fibromyalgi- och reumatikerföreningen
Per Andersson, SRF Varberg-Falkenberg
Kjell Carlsson, SRF Varberg-Falkenberg
Karin Östergren, NEURO Varberg-Falkenberg
Annie Svensson, DHR Varberg-Falkenberg

Tjänstepersoner Nicklas Olsson, dokumentcontroller 
Philipp Seuffer, HR-chef § 22
Philip Johansson, HR-utvecklare § 22
Anna Hedman, kommunjurist § 23

Paragrafer §§ 18-32

Justering Ordföranden och Karin Östergren

Digitala underskrifter Ordförande Ulrika Bertilsson
Justerare Karin Östergren

Protokollet justerat 2025-05-26
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§ 18 Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppnat. 

§ 19 Val av justerare
 Till justerare väljs Karin Östergren

§ 20 Godkännande av föredragningslista

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Godkänna föredragningslistan.

§ 21 Föregående mötesprotokoll 

Beslut
Rådet beslutar 

1. Lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

§ 22 Information om revidering av tillgänglighetspolicy

Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.  

Sammanfattning av ärendet

Philipp Seuffer och Philip Johansson informerar om tillgänglighetspolicyn.
Revidering kommer ursprungligen i en motion från 2017, den ursprungliga policyn är 
från 2012 och nu görs en större översyn och mycket ska uppdateras från den gamla.

Utformningen går nu i enlighet med andra aktuella styrdokument. Den nya policyn 
hämtar inspiration från kommunens mål och vision.

Tillgänglighetsperspektivet ska omfatta inkluderingen i ett bredare perspektiv, kopplat 
till mål om hållbarhet, Agenda 2030 och universell utformning.
Fokus läggs på social hållbarhet och skapa ett samhälle tillgängligt för alla, inte bara 
personer med funktionsnedsättning.

Anpassningar på tjänster och produkter ska göras vid inköp och inte i efterhand. 
Universell utformning agerar ett centralt koncept i den nya policyn, begreppet finns inte 
med i den gamla policyn. 

Policyn lägger en starkare tonvikt på att motverka och förebygga diskriminering inom 
kommunens verksamhet än den nuvarande. Det ska ges möjlighet för kontinuerlig 
utbildning inom området för att skapa en mer inkluderande arbetsplats.

Den nya policyn förhåller sig till FN:s konvention om rättigheter för personer med 
funktionsnedsättning och den nationella handlingsplan som ska vara klar senast i 
december 2025. Policyn ger en bredare och en mer modern syn på tillgänglighet som 
också betonar hållbarhet.
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Per frågar om KFR finnas med i styrdokumentet som remissinstans? Svaret är att det 
gör dom inte som det ser ut idag men HR-avdelningen tar med sig synpunkten.

Maria lyfter att i FN konvention om rättigheter för personer med funktionsnedsättning 
slår fast att personer med funktionsnedsättning har rätt att få sina röster hörda och ska 
inkluderas i beslutsfattande processer.

HR-avdelningen tar med KFR som remissinstans till remissutskicket av policyn.

§ 23 Information om lokala ordningsföreskrifter

Beslut
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.  

Sammanfattning av ärendet

Anna Hedman berättar om de lokala ordningsföreskrifterna. De innefattar regler 
kommunen beslutar för att upprätthålla den allmänna ordningen och därmed skapa 
trygghet för medborgarna.

Vad som är tillåtet är inte helt enkelt utan det är enklare att berätta om vad som inte är 
tillåtit enligt regelverket.
De lokala ordningsföreskrifterna måste vara tydliga och det får inte finnas andra regler.

Saker som förslås att ändras är att hänvisning till att andra regler tas bort.
Saker som det finns andra regler om tas bort, tex att ägare måste plocka upp efter sin 
hund, det finns i miljöbalken. En ny regel som är tillagd är om tillstånd att hyra ut 
elsparkcyklar.

Hundar föreslås att tillåtas vid torghandel om dom är kopplade. Ett annat förslag är att 
tillåta att dricka alkohol vid Skrea strand och i Gamla stan. 
Polisen ser inget syfte i att inte tillåta att dricka alkohol vid de platserna, dom har andra 
möjligheter att ingripa utan ett generellt förbud, till exempel polislagen eller 
omhändertag den som är för berusad med stöd av LOB.

Tydligare vad som gäller vid camping, nuvarande förbud är en för stor inskränkning i 
allemansrätten.
Uppdaterat det området där fyrverkerier är förbjudet, förtydligat samt uppdaterat. 
Seniorboende och sjukhem är det fortsatt förbjudet närmare än 200 meter.

Remissen kommer gå till bland annat KFR snart. Alla som vill har tre månader på sig 
att lämna synpunkter som tas med i det fortsatta arbetet.

Kommunfullmäktige tar sedan beslut och därefter har Länsstyrelsen tre veckor på sig 
att upphäva om dom anser att något inte följer lag eller går utanför kommunens 
befogenheter.

En fråga från rådet om gatupratare och marschaller och deras placering och om dom 
kan regleras i ordningsföreskrifterna. Anna tar gärna synpunkter på det i remissvaret 
och kan då undersöka vad det är som gäller. Maria Larsson berättar att det kan vara 
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reglerat om gatupratare i kultur-, fritid-, teknikförvaltningens författningssamling men 
Anna ber att ändå skicka med det i svaret så kan hon säkerhetsställa det.

§ 24 Frågor och önskemål från KFRR

Beslut
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet

KFRR önskar information om det nya badhuset, dess anläggning samt utemiljöerna. 
Linnea Severinson från kultur-, fritids-, och teknikförvaltningen är inbjuden till mötet 
den fjärde september.

Maria berättar om det som varit i nämnden, att ärendet är ute på upphandling nu och det 
är först när den som vinner upphandlingen som det kan bestämmas hur badhuset samt 
utemiljön ska se ut.

Karin inflikar att ju snabbare KFRR är med i processen desto bättre.

§ 25 Information från Regionala funktionshinderrådet, RFR

Ärendet utgår

§ 26 Rapport från kommunstyrelsen

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet
Ordföranden rapporterar från kommunstyrelsen. Informationen om lokala 
ordningsföreskrifterna var med på senaste sammanträdet och kommer på remiss snart.

Det gäller även revideringen av arbetsordningen för KFR som också kommer på remiss 
snart till KFR.

Ökad satsning på undersköterskor i hemtjänsten ska göras med att prioriteras i 
löneöversynen och ett utökat utrymme med 400 kr utöver fastställt kollektivavtal.

Maria gör ett inhopp och berättar kort om ett digitalt möte med Funkibator i Växjö. 
Intresse finns att deltaga och hon skickar ut en inbjudan.

§ 27 Rapport från socialnämnden

Ärendet utgår
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§ 28 Rapport från kultur-, fritids- och tekniknämnden

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Maria Larsson rapporterade från kultur-, fritids- och tekniknämnden om att det nya 
badhuset är ute på upphandling. 

Maria tar med frågan från förra mötet, att göra en gemensam promenad med personer 
involverade i projektet utmed stråket Ätran.

Fråga om hur det går med projektet på Stortorget.
Både representanter ur KPR och KFRR har haft möte med näringslivsavdelningen om 
projektet med Stortorget. Det ska byggas upp ett sommartorg på prov under augusti 
månad. Synpunkter har kommit in på var handikapparkeringarna placeras vid 
sommartorget.

§ 29 Remisser att behandla 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
a) Riktlinje för färdtjänst och riksfärdtjänst – Region Halland

i. Synpunkter på riktlinjerna är tidpunkterna över när färdtjänstbrukare 
får åka som anses vara inskränkande samt att ta med sig 
fritidsutrustning vid resor, till exempel golfklubbor. KFRR yttrandet 
skickas till handläggare på kommunstyrelseförvaltningen som gör ett 
samlat från yttrande från förvaltningen till Region Halland. 

§ 30 Ärendelista

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Genomgång, uppdatering samt avslut av ärenden på ärendelistan.
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 § 31 Inbjudan av gäster till kommande möten  

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Notera till protokollet att det finns önskemål om gäster.

Sammanfattning av ärendet
Önskemål om att någon från kommunikation kommer och berättar hur dom arbetar med 
tillgänglighetsanpassning på webben, i dokument med mera.

Maria Sjödahl, förvaltningschef KFT får en inbjudan att medverka på ett möte till 
hösten.

Per Svensson och Sandra Johansson medverkar på mötet i september.

§ 32 Övriga frågor

- Studiebesök på Tröingeskolan fredag den 23 maj.
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Ordförande: Ulrika Bertilsson Justerare: Karin Östergren
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